
Výbor Hovawart klubu ČR, z.s. 

Řádná členská schůze 

 sobota 20. 6. 2020 od 11:00 hodin 

                 sál Restaurace a Hotel Tři Věžičky, Střítež u Jihlavy     
    

  
Program: 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 

2. Roční uzávěrka za rok 2019 

3. Finanční plán na rok 2020 

4. Zpráva výboru 

5. Zpráva o činnosti RK za rok 2019 

6. Plán činnosti klubu na rok 2020 

7. Volba revizní komise                                                                                  

8. Volba kárné komise 

9. Návrhy na změny Zápisního řádu bodu 5.1.4 odstavec a bodu 6.4. (navrhované změny jsou 

zvěřejněny v příloze a vyznačeny žlutou barvou) 

10. Volba členů výboru klubu 

11. Návrhy členů + diskuze 

12. Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 

Schůze je zahájena v 11.00 hod., zahájila paní Kateřina Fejfarová. Na schůzi je při zahájení přítomno 

31 členů. Dle stanov všichni přítomní členové počkají 30 minut, po této době bude schůze 

usnášeníschopná v jakémkoliv počtu zúčastněných členů. Zahájení ve 11:30 hod., počet členů 37. 

Probíhají návrhy na volební komisi. 

Předsedající schůze: Kateřina Fejfarová 

Pro: 37 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 



 Zapisovatel: Vendula Vašková 

 Pro: 37 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

 

 Ověření zápisu schůze: Pavlína Vajsová, Eva Bauerová 

 Pro: 35 

 Proti: 0 

 Zdržel se:2 

 

 Pověřené osoby sčítáním hlasů: Cyril Kunštěk, Jitka Dufková 

 Pro: 37 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

 

2. Roční uzávěrka za rok 2019 

O roční uzávěrce informuje Nikola Šprýňarová. Účetnictví je k nahlédnutí. 

Nikola Šprýňarová předkládá stav klubových účtů k 31.12.2019. 

 Pro: 37 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 1 

Příchod : pan Ing. Jan Šeda, 11:45 Hod. 

3. Finanční plán na rok 2020 

Nikola Šprýňarová předkládá finanční plán na rok 2020. Plán je předložen k nahlédnutí. 

 Pro: 38 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 2 

 



4. Zpráva výboru 

Kateřina Fejfarová předkládá zprávu výboru. 

 Pro: 38 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 3 

     5.    Zpráva RK za rok 2019 

Jiřina Kotěšovská přednáší zprávu Revizní komise za rok 2019. Překládá informace o prošetřovaných 
podnětech. Výsledky šetření byly předneseny a jsou v příloze Zprávy Revizní komise. Proběhla 
kontrola účetnictví za rok 2019, nebyly zde chyby. 

 Pro: 38 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 4 

6. Plán činnosti klubu na rok 2020 

Kateřina Fejfarová seznamuje s plánem akcí na rok 2020. Klub bude pořádat svody mladých, bonitace, 
tábory a 2 výstavy. Pan Filip Procházka vystoupil s dotazem na počet rozhodčích na výstavách a 
klubových akcích – tento dotaz bude řešen v bodu diskuze. 

 Pro: 38 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

7. Volba Revizní komise 

Představují se 2 přítomní kandidáti – Jiřina Kotěšovská a Hana Hanigerová. Kristýna Juklová a Iva 
Vokurková nejsou přítomny, kandidatura byla zaslána. Probíhá hlasování 3 kandidátů ze 4 kandidátů. 
Probíhá sčítání hlasů. 

Výsledky voleb: 

Iva Vokurková – 30 hlasů 

Hana Hanigerová – 26 hlasů 

Jiřina Kotěšovská – 29 hlasů 

Kristýna Juklová -  25 hlasů 

Platných hlasovacích lístků: 37 

Zdržel se hlasování: 1 



Neplatných hlasovacích lístků: 0 

Kárná komise byla zvolena ve složení: Hana Hanigerová, Jiřina Kotěšovská, Iva Vokurková. 

Volby do Revizní komise jsou platné. 

 

8. Volba Kárné komise na rok 2020 

Probíhá představení kandidátů: Nicola Wendelinová, Veronika Benešová, Veronika Skládalová. 

Probíhá hlasování. 

 

12:20 hod.: Došlo k přepočítání přítomných členů na schůzi. Skutečný počet přítomných je 37 členů. 

 

Probíhá tajné hlasování. Probíhá sčítání volebních lístků. 

Výsledky voleb: 

Nicola Wendelinová – 37 hlasů 

Veronika Benešová – 37 hlasů 

Veronika Skládalová -  37 hlasů 

Platných hlasovacích lístků: 37 

Neplatných hlasovacích lístků: 0 

Volby do Kárné komise jsou platné. 

 

9. Návrh na změny Zápisního řádu bodu 5.1.4 odstavec a bodu 6.4. 

Kateřina Fejfarová představuje tento bod. Probíhá diskuze. Jednotliví členové mají své příspěvky. 

Hlasuje se o souhlas se zněním bodu, tak jak je uveden v návrhu: „výsledek vyšetření dysplazie 
kyčelního kloubu (DKK) max. HD B a zápis výsledku vyhodnocení DKK do průkazu původu, provedený 
plemennou knihou (musí být provedeno před podáním přihlášky na bonitaci)“. 

Pro: 20 

Proti: 13 

Zdržel se: 4 

Bod v navrhovaném znění nebyl přijat. 

Obědová pauza do 14:30. 

 

 



V platnosti zůstává znění bodu 5.1. odstavec 4 dle Zápisního řádu schváleného 1. 4. 2009: 

„Zápis výsledku vyhodnocení DKK do průkazu původu, provedený Plemennou knihou (musí být 
provedeno před podáním přihlášky na bonitaci) s těmito parametry: Pes 0/0 (HD-A), fena max. do 1/1 
(HD – B).“ 

Návrh předsedkyně klubu přesunut na konec členské schůze do diskuze. 

Hlasuje se o znění bodu 6.4. : „Chovatel má právo na výběr krycího psa. Do žádosti o KL uvádí 
chovatel vlastní návrhy 1-3 krycích psů pro svou fenu, případně požádá poradce chovu o jejich 
navržení. Poradce chovu má právo z odůvodněných chovatelských příčin nedoporučit krytí psem na 
návrh chovatele, i když bude pes uveden na KL a spojení bude splňovat zásady chovu uvedené v 
tomto ZŘ. V případě, že chovatelem navrhované spojení by bylo v rozporu se zásadami tohoto ZŘ, má 
poradce chovu povinnost psa na KL neuvést s písemným odůvodněním, které zašle chovateli. Poradce 
chovu musí uvést na KL tři chovné psy vhodné pro fenu, pokud se nedohodne s chovatelem jinak, ze 
kterých si pak chovatel vybere sám. V případě neshody mezi chovatelem a PCH rozhodne o spojení 
HPCH.“ 

Pro: 36 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Bod 6.4. byl odhlasován ve výše uvedeném znění. 

 

10. Volba výboru klubu 

Kandidáti výbor klubu: 

 předseda: Kateřina Fejfarová 

 jednatel: Ing. Šárka Slezáková 

 hlavní poradce chovu: Hana Jemelková 

 bonitační referent: Eva Bauerová 

 výstavní referent: Ing. Vendula Vašková 

 výcvikový referent: Kristýna Banertová 

 ekonom: Mgr. Nikola Špryňarová 

 

Odchod  1 člena : 15:21 hod. Počet hlasujících je nyní 36. 

Probíhá hlasování. Probíhí sčítání hlasů. 

Výsledky hlasování: 

 předseda: Kateřina Fejfarová – 33 hlasů 

 jednatel: Ing. Šárka Slezáková – 33 hlasů 



 hlavní poradce chovu: Hana Jemelková – 35 hlasů 

 bonitační referent: Eva Bauerová – 35 hlasů 

 výstavní referent: Ing. Vendula Vašková – 33 hlasů 

 výcvikový referent: Kristýna Banertová – 29 hlasů 

 ekonom: Mgr. Nikola Špryňarová – 36 hlasů 

Platných hlasovacích lístků: 36 

Neplatných hlasovacích lístků: 0 

Volby do Výboru klubu jsou platné. Výbor klubu byl zvolen na další období. 

11. Diskuze členů 

Zpráva Kárné komise -  Nicola Wendelinová přednáší výsledek řešení situace podnětu zaslaného na Kárnou 

komisi – pozastavení chovnosti krycího psa na 1 rok. 

Na návrh předsedkyně klubu se bude hlasovat  zda v platnosti zůstává znění bodu 5.1. odstavec 4 dle 

Zápisního řádu schváleného 1. 4. 2009: 

 „Zápis výsledku vyhodnocení DKK do průkazu původu, provedený Plemennou knihou (musí 

být provedeno před podáním přihlášky na bonitaci) s těmito parametry: Pes 0/0 (HD-A), fena max. do 

1/1 (HD – B).“ 

Pro:16 

Proti: 15 

Zdržel se: 5 

Návrh předsedkyně nebyl přijat. 

Na návrh Hany Hanigerové  a Hany Jemelkové se bude hlasovat o platnosti bodu 5.1. odstavec 4 ve znění: 

 „výsledek vyšetření dysplazie kyčelního kloubu (DKK) max. HD B a zápis výsledku 

vyhodnocení DKK do průkazu původu, provedený Plemennou knihou (musí být provedeno před 

podáním přihlášky na bonitaci). Psi s DKK HD-B mohou mít max. 3 krytí, nezapočítává se krytí 

neúspěšné a zahraniční“. 

Pro: 26 

Proti: 9 

Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat. Bod 5.1. odstavec 4 byl přijat ve výše uvedeném znění. 

12. Závěr členské schůze 

Usnesení členské schůze: 

1. byla přijata účetní uzávěrka za rok 2019 



2. byl přijat finanční plán na rok 2020 

3. byl přijat návrh na změnu Zápisního řádu bodu 6.4. 

4. byl přijat návrh na změnu Zápisního řádu podaný Hanou Hanigerovou a Hanou Jemelkovou 
bod 5.1. odstavec 4 

5. byla zvolena Kárná komise 

6. byla zvolena Revizní komise 

7. byl zvolen Výbor klubu 

8. změny vstupují v platnost s účinností od 21. 6. 2020. 

Pro: 36 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Filip Procházka navrhuje změnu Stanov klubu a možnost udělení čestného členství. 

 

Usnesení členské schůze bylo schváleno. Schůze je ukončena 16.24 Hod. 

 

Zapisovatel: Vendula Vašková 

Ověřovatelé zápisu:  Pavlína Vajsová 

          Eva Bauerová



 


